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„Kobiet zwyczajnie nie da się zrozumieć, a więc nie warto nawet próbować. Co wcale nie
oznacza, że nie mamy ich kochać. I nie oznacza, że powinniśmy przestać okazywać im na
każdym kroku, ile dla nas znaczą.”

Nicholas Sparks – Ślub
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